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Pålsundet är ett vackert och relativt orört kanalstråk i Stockholms innerstad. Därför ser vi med 
oro på beslutet att riva träd och bryggor till förmån för en bred cykelbana och kaj. Att 
förbättra cykeltrafiken uppmuntrar vi, men en cykelbana behöver nödvändigtvis inte 
konkutTera med den naturnära miljön. Vi förstår dessutom allvaret med ett jordskred i 
området, men menar att det måste finnas ett skonsammare sätt att göra om Pålsundet. 

Beslut om cykelbanan är fattat i Trafiknämnden, ett beslut som vi inte deltog i. Vi hoppas i 
och med denna skrivelse väcka frågan i nämnden igen och utröna att vilka möjligheter det 
finns att rädda Pålsundet. 

Därför önskar vi svar på följande frågor: 

1. Hur planerar Trafikkontoret att gå vidare med planerna för Pålsundet efter de starka
protesterna?
2. Vad kan göras inom ramen för det beslut som Trafiknämnden fattat?"




